



La version francaise est disponible a la page 5

Overseas Request for Quotation (RFQ) for Bike tools, water filters and candles

RFQ #013-2023

Date: **July 24, 2023**

I. General

Peace Corps Senegal intends to offer a fixed purchase contract to procure bike tools, water filters and candles.

Designation	Quantity
Full bike tool kit	01
Helmets	150
Portable bike repair tools	150
Bike locks	150
Water bottle for bikes	150
Pump for bikes	150
Water filters	100
Candles	200

Interested vendors should submit an offer by email to:

SN-procurement@peacecorps.gov

Quotes are due by **August 7th, 2023**. Any questions regarding the RFQ may be addressed to **SN-procurement@peacecorps.gov**. Response to queries will be provided within 48 hours.

II. Price/Period of Performance:

Supplier Unit Quotes shall be a Firm Fixed-Price.

The period of performance will be determined upon confirmation of availability.



III. Delivery Schedule and location

- For International suppliers

Consignee Address: U. S. Embassy Dakar
Route des Almadies
BP 49
Dakar, Senegal

Shipping cost should be clearly indicated on offer.

Delivery location: Dakar, Senegal

IV. Documents to be submitted.

1. Entity shall state the unit prices in FCFA or USD
2. NINEA (For vendors established in Senegal)
3. Offers should be exempted from taxes or VAT
4. Technical specifications of items offered

Interested vendors may submit their proposals by email to:

SN-procurement@peacecorps.gov

Only Offers signed by duly authorized person(s) and delivered before the timeline noted will be considered. No verbal communication will be taken into consideration.

V. Warranties Offered by Supplier, if applicable

Prices must be valid for at least 90 days.

VI. Acceptance Criteria

See section VIII for selection criteria.

VII. Peace Corps Payment Schedule and Terms

Supplier/Selected vendor will receive payment in approximately 30 days after receipt and acceptance of valid/accurate invoice.

VIII. Evaluation Factors

Awards will be made after consideration of the following factors:

- Technical specification of offered items conformity to items listed in Clause I
- Price
- Availability
- Payment terms



- Warranty
- Picture of the proposed items

Awards may be made to other than the low-priced quote. The award will be made to the total quote that offers the best value in accordance with the above evaluation factors.

IX. Instructions to Vendors:

a. Modification or Withdrawal of Request for Quotation

Peace Corps-Senegal reserves the right, at its own absolute discretion, to modify or withdraw the Request for Quotation prior to the Closing Date and Time. Any modification will be submitted to all entities.

Peace Corps-Senegal also reserves the right at its own absolute discretion to withdraw the Request for Quotation in its totality.

b. Withdrawal of Offers

Offers cannot be withdrawn after submission.

c. Validity of Offers

All Offers submitted to Peace Corps-Senegal in accordance with this RFQ shall be valid for a period of **90 days** from the Closing Date and Time. During this time the Offers shall remain binding and may be accepted or rejected by Peace Corps-Senegal at any time.

d. Acceptance and Rejection of Offers

Peace Corps-Senegal reserves the right, at its own absolute discretion and as a result of its Offers evaluation process, to accept or reject (without any compensation to any entity) any Offers in whole or in part.

Peace Corps-Senegal is under no obligation to disclose the results of the evaluation process or to disclose the reason(s) for the rejection of any Offers.

e. Negotiations

The entity shall nominate a team for the negotiations and provide evidence, that this team has the full authority to negotiate all parts of any potential agreement and in particular price levels.

f. Confidentiality

All information contained in this Invitation to Offers shall be considered as strictly confidential information of Peace Corps-Senegal and shall be respected as such by all entities.



RECEIVED SUPPLIER AUTHORIZED REPRESENTATIVE

Name: _____ Position/Title: _____

Signature: _____ Date: _____

Phone: _____ Email: _____



Demande de Prix (DDP) pour des outils de vélos, des filtres a eau et des bougies

DEMANDE DE PRIX #013-2023

Date : **24 juillet 2023**

I. Généralités

Peace Corps Sénégal a l'intention d'offrir un contrat d'achat fixe pour la fourniture **d'outils de vélos, de filtres à eau et de bougies.**

Designation	Quantity
Kit d'outils complet pour vélos	01
Casques	150
Outils portables de réparation de vélos	150
Chaines/cadenas pour velos	150
Bouteilles d'eau pour velos	150
Pompes pour velos	150
Filtres a eau	100
Bougies	200

Les fournisseurs intéressés doivent soumettre une offre à l'adresse email suivant:
Agent d'approvisionnement
Courriel : SN-procurement@peacecorps.gov

Les devis sont dus avant **le 7 Aout, 2023**. Toute question concernant cette demande de prix peut être adressée à SN-procurement@peacecorps.gov. La réponse aux questions sera fournie dans les 48 heures.

II. Prix/période d'exécution :

Les devis unitaires des fournisseurs doivent être un prix fixe ferme.
La période de performance sera **déterminée lors de la confirmation de la disponibilité.**



III. Calendrier et lieu de livraison

- Pour les fournisseurs internationaux

Adresse du destinataire :

Ambassade des États-Unis à Dakar
Route des Almadies
BP 49
Dakar (Sénégal)
À l'attention du Corps de la paix au Sénégal;

Les frais d'expédition doivent être clairement indiqués sur l'offre.

Lieu et calendrier de livraison: Dakar, Sénégal

IV. Documents à soumettre

1. L'entité doit indiquer les prix unitaires en FCFA ou USD
2. NINEA (pour les prestataires établis au Sénégal)
3. Les offres doivent être exonérées de taxes y compris la TVA.
4. Spécifications techniques des articles offerts et leurs images

Les fournisseurs sont priés de soumettre leur proposition par courriel à :

SN-procurement@peacecorps.gov.

Seules les offres signées par des personnes dûment autorisées et livrées avant le délai indiqué seront prises en compte. Aucune communication verbale ne sera prise en considération.

V. Garanties offertes par le fournisseur, le cas échéant

Les prix doivent être valides pendant au moins 90 jours.

VI. Critères d'acceptation

Voir la section VIII pour les critères de sélection.

VII. Calendrier et conditions de paiement du Corps de la paix

Le fournisseur/fournisseur sélectionné recevra le paiement dans les 30 jours suivant la réception et l'acceptation de la facture valide/exacte.

VIII. Facteurs d'évaluation :

Un choix sera fait après examen des facteurs suivants :

- Spécification technique des articles offerts en conformité aux articles énumérés à la section I
- Prix



- Disponibilité
- Conditions de paiement
- Garantie
- Images des articles proposés

L’attribution peut être faite en faveur de facteurs autres que le devis le plus bas. Le marché sera attribué au devis total qui offre la meilleure valeur conformément aux facteurs d’évaluation ci-dessus.

IX. Instructions à l’intention des fournisseurs :

a. Modification ou retrait de la demande de devis

Peace Corps-Sénégal se réserve le droit, à sa seule discréction absolue, de modifier ou de retirer la demande de devis avant la date et l’heure de clôture. Toute modification sera soumise à toutes les entités.

Peace Corps-Sénégal se réserve également le droit, à sa discréction absolue, de retirer la demande de devis dans sa totalité.

b. Retrait d’offres

Les offres ne peuvent pas être retirées après soumission.

c. Validité des offres

Toutes les offres soumises au Corps de la Paix-Sénégal conformément à cette demande de prix seront valables pendant une période de **90 jours** à compter de la date et de l’heure de clôture. Pendant ce temps, les offres resteront contraignantes et pourront être acceptées ou rejetées par le Corps de la Paix-Sénégal à tout moment.

d. Acceptation et rejet des offres

Peace Corps-Sénégal se réserve le droit, à sa propre discréction absolue et à la suite de son processus d’évaluation des offres, d’accepter ou de rejeter (sans aucune compensation à aucune entité) toute offre en tout ou en partie.

Peace Corps-Sénégal n’est pas tenu de divulguer les résultats du processus d’évaluation ou de divulguer la ou les raisons du rejet de toute offre.

e. Négociations

L’entité doit nommer une équipe pour les négociations et fournir la preuve que cette équipe a le plein pouvoir de négocier toutes les parties de tout accord potentiel et en particulier les niveaux de prix.



f. Confidentialité

Toutes les informations contenues dans cette invitation à offres seront considérées comme des informations strictement confidentielles du Corps de la Paix-Sénégal et seront respectées en tant que telles par toutes les entités.

REPRÉSENTANT AUTORISÉ DU FOURNISSEUR :

Nom : _____

Poste/Titre : _____

Signature : _____ Date : _____

Téléphone : _____ Courriel : _____